



THE HONG KONG  
POLYTECHNIC UNIVERSITY  
香港理工大學

FACULTY OF HUMANITIES  
DEPARTMENT OF CHINESE AND BILINGUAL STUDIES  
人文學院  
中文及雙語學系

致：所有用戶

由於理大校園內多項設施今天受到嚴重破壞，理大管理層已宣佈於 2019 年 11 月 11 日至 17 日暫停上班及上課。因此，基於安全考慮，言語治療所將於上述日期暫停開放，且上述日期內之所有臨床服務、治療課堂亦將取消。與取消課堂相關的安排將於服務恢復後公佈。不便之處，敬請原諒。

言語治療所

\* \* \* \* \*

To: All Eligible Users

Since quite a number of facilities in PolyU campus have been badly damaged, the Senior Management of PolyU has announced the decision to suspend work and classes on 11-17 November 2019. Therefore, for safety reasons, the Speech Therapy Unit will be closed and all clinical sessions on aforementioned dates will be suspended as a consequence. Arrangements in association with session cancellation will be announced later. We are sorry for the inconvenience caused.

Speech Therapy Unit